
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
al gedin{ei ordinare a Consiliului Jude{ean Neam{

din 9 iunie 2016, ora 14.00

Lucrdrile qedin{ei sunt conduse de doamna preqedinte Emilia Arcan. La gedin{a
participa de drept secretarul judefului, doamna Daniela Soroceanu, precum qi qefii
serviciilor de specialitate din cadrul Consiliului Jude{ean.

Permiteli-mi sd declar deschise lucrdrile gedinlei ordinare a Consiliului Jude{ean
Neam! pentru care ali fost convocali in conformitate cu prevederile Legii administra{iei
publice locale nr. 21512001.

La gedinla absenteazd domnii consilieri: Enache Ciprian, Onu Bogdan, Pascariu
Lucian, Parfeni Gigi.

ConstatAnd cd la aceastd qedinla sunt prezenli 28 consilieri judeleni din totalul
de 32 consilieri in funcfie,la care se adaugd presedintele consiliului judefean, declar
qedinla ca fiind legal constituitS.

In conformitate cu prevederile Legii nr.21512001 a administraliei publice locale,
supun spre aprotrare con{inutul procesului-verbal al qedinJei ordinare desfbquratd in
data l8 mai 2016.

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abtine cineva?
Cu29 voturi ,,pefltru", procesul-verbal a fost aprobat.
Ordinea de zi propusd pentru aceastd gedinla este cea publicatd in presd qi

comunicatd gi dumneavoastrS.
1. Proiect de hotdrAre privind numirea domnului Andi Grecu in funclia publica
de conducere de director executiv al Camerei Agricole Judelene Neam!;
2. Proiect de hotdrAre privind aprobarea unei asocieri cu Uniunea Artiqtilor Plastici
din RomAnia - Filial a'Piatra Neam{;
3. Proiect de lhotdrAre pentru modificarea HotdrArii Consiliului Judefean Neam! nr.
10012004 privind reorganizarea Comisiei pentru proteclia copilului Neam!;
4. Proiect de hotarAre privind modificarea statului de funcJii al Complexului de
Servicii pentru Persoane Adulte cu Handicap Roman;
5. Proiect de hotdrAle privind modificarea organigramei Ei statului de func{ii a1e

aparatului de specialitate al Consiliului Judetean Neam!;



6. Proiect de hotdrAre pentru modificarea HotdrArii Consiliului Judelean Neam! nr.
9312016 privind aprobarea unei asocieri cu Clubul Sporliv Ecvestru PiatraNeam! in
vederea realizdrii unor acfiuni de interes public judelean ;

7. Proiect de hotbrAre privind acceptarea unei donalii;
B. Proiect de hotdrdre privind modif,rcarea organigramei qi statului de funclii ale
Direcliei Generale de Asistenla sociala Ei Proteclia copilului Neam!;
9. Froiect de hotdrAre privind modificarea statului de funclii al Centrului de
Re cup erare q i Re abi litare Neurop sih tatricd, Razbo ieni ;

10. Proiect de hotdrAre privind modificarea organigramei qi statului de funclii ale
Spitalului Judelean de Urgenld, PtatraNeam!;
1 1. Proiect de hotdrAre privind adoptarea Monografiei economico-militare a
Judelului Neam{;
12. Diverse.

Fald de ordinea de ziiniliald, propun suplimentarea acesteia cu incd 1 proiect de
hotdrAre, Ei anume: Acordarea unui ajutor financiar Comunei Ddmuc, judelul Neam!.

Propun ca acest proiect sd fre analizatprimul in ordinea de zi,unnAnd ca celelalte
proiecte sd fre renumerol;ate.

Fac precizarea cd" acest proiect a fost transmis astfel inc6t sb poatd fi dezbbtut Ei
av izat in qedinle le comi siilor de spe cialitate.

De asemenea, vd propun ca la punctul ,,Diverse" sd fre analizatd. o Inforrnare cu
privire la modul de indeplinire a atribuliilor proprii qi a hotarArilor Consiliului Judetean
Neam! in perioada 2012-2016.

Supun la vot propunerea de suplimentare a ordinii de zi:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi "pentru", suplimentarea ordinli de zi a fost aprobatd.
Supun la vot proiectul ordinii de zi, cu noua numerotare:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi "pentru", ordinea de zi a fost aprobatd.
inainte de a trece la primul punct, secreiarul judelului doregte sd facd o

precizare.
Doamna Daniela Soroceanu: Permiteli-mi sd vd reamintesc c5, in conformitate

cu prevederile legale in vigoare, dacd, aveli un interes personal in problemele supuse
dezbaterri qi votului de astdzi, avefi obligalia sd anunJali la inceputul gedinlei,
nerespectarea acestor prevederi legale atrd,gdnd nulitatea absolutd a hotdrArii adoptate.



I. Proiect de hotirire privind acordarea unui ajutor financiar Comunei
Dimuc, jude{ul Neam{.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avtzarela acest
proiect:

Dornnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd.

II. Proiect de hotlrire privind numirea domnului Andi Grecu in func{ia
publici de conducere de director executiv al Camerei Agricole Jude{ene Neam{.

Doamna Emilia Arcan - Invit comisia juridica sd prezinte raporlul de avizare la
acest proiect.

Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Ermilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi "pentru", hotdrArea a fost adoptatS.

ilI. Proiect de hotirire privind aprobarea unei asocieri cu Uniunea
Artigtilor Plastici din Rom6nia - Filiala Piatra Neam{.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Pugcagu - cornisia buget - avrz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturb - aviz farvorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi "pentru", hotdrArea a fost adoptatd.

IV. Proiect de hotdrire pentru modificarea Hotiririi Consiliului Jude{ean
Neam{ nr. 10012004 privind reorganizarea Comisiei pentru protec{ia copilului
Neam(.

Doamna Emilia Arcan - lRog comisiile sdprezinte rapoartele de avizarcla acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, proteclie sociald - aviz favorabil;



Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - supun la vot proiectul de hotdrare:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu29 voturi "pentru", hotdr6rea a fost adoptatd.

V. Proiect de hotir0re privind modificarea statului de func{ii al
Complexului de Servicii pentru Persoane Adulte cu Handicap Roman.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoartele d,e avizare laacest
proiect:

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, proteclie sociald - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - supun la vot proiectul de hotdrare:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi "pentru", hotdr6rea a fost adoptatd.

VI. Proiect de hotirffre privind modificarea organigramei si statului de
func{ii ale aparatului de specialitate al Consiliului Jude{ean Neam{.

Doamna Ermilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoartele d,e avizare laacest
proiect:

Domnul Neculai PuEcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectur de hotdrare:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 29 voturi "pen[ru", hotdrArea a fost adoptatd.

VII" Proiect de hotir6re pentru modificarea Hotir0rii Consiliului Jude{ean
Neam{ nr.93/2016 privind aprobarea unei asocieri cu Clubul Sportiv Ecvestru
Piatra Neam{ in vederea realizd,rii unor ac{iuni de interes public jude{ean .

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd,prezinte rapoartele de avizarelaacest
proiect:

Domnul Neculai Fugcagu - cornisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tuclorel - comisia culturS, activitdli sporlive - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - avizfavorabil.
Domnul Costache Lupu - La acest proiect de hotar6re nu-mi voi exercita votul.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrare:
Cine este,,pentru"?



Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 28 voturi 'pentru" qi o neparticipare la vot (Costache Lupu), hotdrdreaa fost

adoptatd.

VIII. Proiect de hotirire privind acceptarea unei dona{ii.
Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoaftele de ayrzare la acest

proiect:
Domnul Neculai Puscasu - comisia buget, adrninistrare patrimoniu - aviz

favorabil;
Dornnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - avrzfavorabil.
(domnul Ciprian llnache a rntrat in sald)
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectur de hotdrare:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 30 votuLri " entflt", hotdrArea a fost adoptatd,.

IX. Proiect de hotir6re privind modificarea organigramei si statului de
func{ii ale Direc{iei Generale de Asistenti Sociali Ei Protec{ia Copilului Neam{.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd,prezinte rapoartele di avizarelaacest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tuclorel - comisia culturS, proteclie sociald - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicb - avrz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotd.rare:
Cine este,,pentlu"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 30 voturi "pen'tru", hotdrdrea a fost adoptatd.

X. Proiect de hotlrire privind modificarea statului de func{ii al Centrului
de Recuperare Ei Reabilitare Neuropsihiatrici Rizboieni.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoartele d,e avizare Ia acest
proiect:

Dornnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, protecfie sociald - avizfavorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Doamna Ernilia Arcan - supun la vot proiectul de hotdrare:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?



Se abline cineva?
Cu 30 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptatd.

XI. Proiect de hotirffre privind modificarea organigramei qi statului de
func{ii ale Spitalului Judefean de Urgen{i Piatra Neam{.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqca;u - comisia buget - avrz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur[, sdndtate - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd -- aviz favorabil.
Domnul Dan Vasile Constantin - Doresc sd fac un amendament: dintr-o eroare,

care ne aparJine celor de la Consiliul de Administra\ie al Spitalului Jude{ean de Urgen{d
Neam! a apdrut la punctul 5 din anexd, gef serviciu - Serviciul Tehnic, Adminisftativ,
Aprovizionare gi Transport, specialitateaftnan\e qi informaticd, corect este,,finanfe-
contabilitate", deci studii econornice.

Doamna Emilia Arcan - Supun la vot amendamentul:
Cine este ,,pontru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 30 voturi "pentru", amendamentul a fost aprobat.
Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 30 voturi "pentru", hotbrdrea a fost adoptatd,.

XII. Proiect de hotirAre privind adoptarea Monografiei economico-
militare a Judefului Neam{.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoaftele de avizare la acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, sdndtate - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridica - aviz favorabil.
Doamna Emilia .Arcan - La acest proiect, fiind vorba de informa{ii ce se

incadreazb, la categoria ,,secret de serviciu", dezbaterile ar trebui sd fie secrete, iar
persoanele fdrd autorizatie ar urma s[ pdrdseascd sala.

Dacd nu sunt dezbateri, propun sd trecem direct la vot, lard a indeplini aceastd
procedurd. Supun la vot proiectul de hotdr6re:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriivd"?
Se abline cineva?
Cu 30 voturi "pentru", hotdrArea a fost adoptatd.



XIII. Diverse.
Informare cu privire la modul de indeplinire a atributiilor proprii qi a

hotirflrilor Consiliului Judefean Neam{ in perioada 2012-2016.

Domnul Dan Vasile Constantin - Suntem la Diverse gi cu regret trebuie sd fac o
declaralie chiar dacd s-a. terminat campania electorald qi bine cd s-a terminat, constat
cu foarte mare surprindere cA de la nivelul municipiului Piatra Neam{ nu a existat
in{elegere pentru derularea unui proiect pe care noi, consilierii judeJeni, l-am aprobat.
Dupa cum bine gti{i, pdna in2020, conform directivelor europene, centrele de asisten{d
pentru copii trebuie sd he transformate in centre de tip reziden\ial. Noi am aprobat
acum doud luni de zrle a hotdrAre in care am acceptat propunerea fbcutd de Funda{ia
FIHC de construire in municipiul Piatra Neamf atrei cdsufe, trei case de tip rezidenlial
pentru copiii care in momentul acesta sunt in centre rezdenliale, in speld: Centrul Elena
Doamna gi Centrul Ion Creangd.

Doamna pregedinte a Consiliului Jude\ean a avut la rAndul domniei sale o
intervenlie pe un post de televiziune dar eu voi spune foarte clar cd, este regretabil, cd.
o hotdrAre adoptatd de Consiliul Judejean, insuqitd de Consiliul local al municipiului
Piatra Neam{ pentru cd toate aceste lucruri s-au fbcut la ini{iativa gi a Consiliului Local
PiatraNeamj. Aceastd construclie a celor 3 unitali reziden\iale ar trebui sa fie gatain
luna noiembrie a acestui an. Atdta timp c6t Municipiul Piatra Neam! nu-gi respectd
inlelegerea qi hotdrArea de a pune la dispozilia constructorului cele 3 amplasamente,
cele 3 terenuri, este pusd in pericol rcahzarea acestui proiect.

Eu declar public c6, din acest moment, dacd voi fi validat consilier judeJean nu
voi mai vota nicio hotdrAre care sd prevadd alocarea de fonduri cdtre municipiul Piatra
NeamJ gi fac aceastd precizare pentru cd in acest mandat la nivelul Consiliului Jude{ean
pentru Municipiul Piatra Neam! s-au alocat 22.750.000 lei, asta inseamnd,227 miliarde
lei pentru suslinerea activitdtrii de la municipiul Piatra-Neam{. tn acelagi timp am avut
asocieri in valoarea de 1.370.000 lei adicd 13 miliarde qi 700 milioane. Dacd de la
nivelul judelului a existat inlelegere, dacd"noi consilierii judeleni am aprobat de fiecare
datd solicitdrile Municipiului Piatra Neam!, pentru mine este de nein{eles aceastd
atitudine a celor de la Municipiul Piatra Neam{ qi fac un apel public pentru derularea
acestui proiect. Cei de la FundaJia "Hope and Homes for Children" RornAnia vor
construi cele 3 unitali locative qi in acelagi timp se vor ocupa gi de integrarea in
societate a acelor copii care pdrdsesc sistemul de protec{ie. Valoarea acestui proiect
este de 700.000 euro.

Este regretabil ca se intAmpld lucrul acesta. CAnd cineva vine gi vrea sd-!i dea
ceva, fbrd sd-!i cear6, nimic in schimb tu sd dai cu piciorul gi probabil din considerente
pe care refuz sd le numesc aici, de naturd electorald, s-a intAmplat lucrul acesta. Sper
sd se indrepte aceastd situraJie in cel mai scurl timp printr-o hotdrdrea Consiliului Local
al Municipiului Piatra NeamJ.



Doamna Ernilia Arcan - Mullumim domnule consilier. Aga e. A fost o problernd
de acest fel. $titri foarte bine stimali colegi, cd noi am aprobat in plenul Consiliului
JudeJean acest proiect ca sd vind la noi in jude{ul Neam{ o persoand care pur gi simplu
ne dd cu titlu gratuit ace:;te cdsule care va1oreazd700.000 euro gi noi suntem acum pugi
in situa{ia sd nu qtim ce sd le r[spundem acestor oameni cd nu pot s[ vina sa facd aceastd
dona{ie, noud, Jude{ului Nearn}.

Dar, eu sunt convinsd cd, prin inlelepciunea colegilor de la celelalte fonnaliuni
politice vor aproba acest proiect in plenul Consiliului Local gi cu siguranld vom gdsi o
solu{ie de comun acord. Acum a{i iegit din campanie electorald", am iegit cu to{ii din
campania electoralS, a\i vdzut finalul, chiar dacd ne-ali amenin{at la ultima qedinJd cd
o sd ne obignuim cu opozilia, eu vd recomand dumneavoastrd s[ intrali in aceastd linie
gi sd vd obiqnuili cd intr-adevdr dacd facem lucruri bune pentru jude{ul Nearn{ facem
pentru interesul cetd.feanului gi nu pentru interesul nostru propriu.

Domnul Cristian Tapalagd - Am sd incep intr-o ordine fireasc[ gi normald
respectiv o sd md adresez colegului nostru domnul Dan Vasile Constantin.

Domnul Dan Vasile Constantin - Sunt obignuit deja domnule consilier.
Domnul Cristian Tapalaga - Nu mi se pare normal ca un consilier in funclie sa

facd o acuza\ie afffi de gravd", fondatd sau nu, amenin{And cd nu va vota niciun proiect
de hotdrAre al Primdriei municipiului Piatra Neam!.

Domnul Dan Vasile Constantin - Eu nu voi vota nicio alocare.
Domnul Cristian Tapalagd-E acelaqi lucru. Cetafenii municipiului PiatraNeam!

nu au voie sd suf'ere din cauza vanitdlii sau a unui declic ca s5-1 numesc aga, a unuia
dintre noi, JinAnd cont cd noi suntern aici doar datoritd votului lor.

A doua problemd gi n-am sd monopolizez discufia cu subiectul acesta. Mi-am
spus punctul de vedere, cine a avut de in{eles a in}eles.

Permite{i-mi sd mullumesc tuturor locuitorilor municipiului Piatra Neam!, in
numele Partidului NaJional Liberal gi a echipei liberale din Consiliul Jude{ean pentru
voturi, pentru aceastd campanie aproape impecabild.

Doamna Emilia Arcan - Numai din Piatra NeamJ?
Domnul Cristian Tapalagd- Din jude{ul Neam\.Da, imi cer scuze, am rdmas cu

Pri mdri a Piatra-N eam!.
Doamna Emilia Arcan - Am inleles.
Domnul Cristian Tapalagd - Referitor la opozifie, doamna Preqedinte, v6 rog sd

nu vd antepronunlali.Intre 20 qi 24 vom alege din numdrul gi din cei 35 de consilieri
un Pregedinte. Mi-am propus ca azi sd nu mai am un dialog direct cu dumneavoastrd
dintr-un singur considerent: s-ar putea sd nu mai vreli sa fili consilier intr-un nou
mandat gi atunci mai bine tac la ultima qedinla.

Doamna Emilia Arcan - Nu gtiu ce vreJi sd insinuali, dar vd rog sd fi1i mai
explicit.



Domnul Cristian Tapalagd,- Fiind ultima gedinld din actualul legislativ, consider
cb noul mandat al consilierilor va fi unul mai armonios, o sf, trebuiascd s6 ldsdm la o
patte, chiar dacd veli fi sau vom fi in opozilie, intrucAt, md uit la colegul rneu, Dan
Vasile Constantin e foarte gAnditor, cred cd vrea sd modific; intrucAt legislalia s-a
schimbat, rat dacdintre 20 qi24 se va alege Pregedintele qi vicepregedinJi din rAndul
nostru, a$a sper cel pu{in, nu vom putea fi schimbali sau nu veli putea fi schimbali decAt
cu 213 dupa noua lege, sens in care e cazul sd md mai gAndesc p6nd pe 20 -24 c;nd,
i-am spus colegului meu Dan Vasile Constantin c[ s-ar putea sd aibb o surprizd. Sb
ldsdm sd-gi spund cuvAntul negocierile. Va mullumesc.

Domnul Dan Manoliu - Bd.nuiesc cd nu ve{i sta aici langd mine.
Domnul Neculai lPugcaqu - Doamna Pregedinte, inJeleg ci am ajuns la etapa

diverse qi la declara{ii politice.
Doamna Emilia Arcan - Da, pentru cd vreau sd inchei.
Domnul Neculai Pugcaqu - Dac6-mi permiteli gi mie doamna pregedinte,

doamna secretat, stimali colegi. Aga curn ali menlionat Ei in raportul care reflecta
activitatea pe care am desftgurat-o intre 2012-2016, perioada a fost foarle grea,
tumultoasd cu multe, multe aspecte . Din pd,cate, au plecat dintre noi pentru totdeauna
la ceruri, trei foqti colegi, ne pare rdu, regretdm, s6 le fie [drdnaugoard.

Afi rnenlionat gi-n informare cd s-au Jinut gedinle ordinare, extraordinare, un
numir foarte mare de proiecte de hotdrAre au fost discutate gi aprobate de cdtre
Consiliul Judelean cd s-au continuat gi s-au derulat o serie de programe din domeniul
inv6{Sm6ntului, sdndtalii, social, drumuri, poduri, in tot ceea ce are atribulii Consiliul
JudeJean. Trebuie sd zicem totugi cu pdrere de rdu, cd se incheie mandatul ca ultimele
cam 3-4luni, nu pentru cd este femeie ci pregedintele Consiliului JudeJean, dar a adus
un ton sb zicem de echilibru gi de bund in{elegere printre noi consilierii jude}eni; chiar
aceste nuanldri care au mai fost de la distan{d intre diverqi colegi toate au fost cu bund
inlelegere gi de cum sd conducdla o atmosferd gi un climat nedorit.

Vb rog sd-mi ingbduili sd mulJumesc tuturor colegilor care m-au acceptat qi au
fost de acord cu punctele de vedere pe care le-am exprimat in cadrul q"Aini.to.
ordinare qi extraordinare; multe dintre ele au fost acceptate frrd, rezerye, unele cu
tezerve cu scuzele de rigoare pentru unele iegiri pe care le-am avut in acest mandat
greu pentru noi to!i. Sd mulJumesc din toatdinima colegilor indiferent d,e zonapolitica
din care provin, din comisia de buget sd mullumesc colegilor care au lucrat gi am lucrat
mult, chiar foarte mult in comisia de validare a Consiliului Judejean, s6 v6 mullumim
dumneavoastrd tuturor celor din direcliile de specialitate din aparatul Consiliului
Jude{ean Neam!, pentru felul in care ne-afi pus la dispozi{ie gi ali fost receptivi in a
soluliona, in a gdsi variante qi solulii pentru diversele aspecte pe care noi le-am ar,ut gi
nu in ultimul rAnd,, sd mullumesc indiferent de ludrile de pozi{ie pe care le-a avut mass
media locald, scrisd, audio-vizuald la adresa mea gi la adresa noastrd, a consilierilor
judeleni, noi spunem cd de fiecare datd qi in ce md privegte, pentru mine a fost un deget



ridicat 9i din acest punct de vedere sd iau gi sa adopt comportamentul incAt sd nu fie
gregit yu.daS6lucrurile au fost bune sd le multiplice gi sd leiransmit gi celorlalli colegi.

Inchei prin a o felicita pe doamna pregedinte a Consiliului Jude{ean, care incheie
odatd cu noi mandatttl, sd mullumim doamnei secretar Daniela Soroceanu. sd
mulpmim direcliilor de specialitate din Consiliul Judelean, s6 mullumim noi intre noi
colegii, indiferent de zonapoliticS, pentru cd am fost in delegalii reugite gi in lard gi in
afard, cdt de greu ne-a fost, dar iata cda venit timpul sd incheiem acest mandat.

Multumesc tuturor gi daca situa{iile politice imi vor rnai da posibilitatea s[ mai
fiu gi-n mandatuLl urmdtor voi fi mai bun, mai receptiv gi mult mai activ in cadrul
Consiliului Judelean cu aceastd condifie, dacd se,ru ilrng. la ideea cd merit gi pot sd
mai fac faJd unui nou Consiliu Judelean. Vb mullumes. gi f.li.itdri tuturor.

Doamna Emilia Arcan - Mul{umesc domnule consilier jude}ean .Dacdmai dorili
sd intervenili.

Domnul Costache Lupu - Am fost foarte impresionat de modul in care dolrnul
pregedinte al comisiei de buget - finanJe aprezentat aici mullumiri pentru toatd lumea.
Cred cd au mai ritmas alegdtorii sa le mullumeasca. $i lor le mullumim acum.

in 
"eeu 

ce mi priveqte a fost prima'datd, cdnd,am incercat aceastd experienfd, de
a fi in Consiliul Jude{ean, fbrul superior al jude{ului, probabil cd e qi ultima Oata qi
bineinleles cd md raliez la toate mul{umirile pe care le-a adresat geful meu de comisie
le-a fbcut gi pentru cd n-am fbcut un bilan! cdt amfost in acest mandat, imi perrnit s-o
fac acum la ultima gedin{a. Este vorba de o situa{ie pe care dumneavoastrd o cunoagte{i,
care se perpetueazd' Ia un complex sporliv de talie nalionald gi internalionalb care' a
gFnduitplndin momentul de fald cele mai multe titluri mondiale gi cele mai imporlante
concursuri de cdlarie qi care eu nu md feresc de cuvinte mari gi grele, .ur. pii.r nigte
manevre neofiodoxe, terenul respectiv incepdnd din anul2008, a ajuns ca sd fie vAndut
la licitalie, degi acolo existd o infrastructurd, existd nigte obiective care deja sunt
cumpdrate de altcineva, dar n-are importanld gi lucrul acesta eu, cum sd vd spun, nu
prea am fost de acord intotdeauna cu ce a spus domnul Dan Constantin. dar de data
aceasta il aprob 9i imi indrept gi eu cdtre Consiliul Local gi cdtre Primdria municipiului
Ptatta Neam{ nu sdge{i ci eu gtiu, privirea, nu rugdtoare, ci foarte penetranta pentru ca
mdcdr noul Consiliul Local care a fost ales acum sd indrepte aceste gregeli, mai ales ca
domnul primar Drago; Chitic a promis-o public ai mi-a tpw p.troial cd in condi{iile
in care noi cAgtigdm va inainta un proiect de hotdrAre in Consiliul Local pentru ca
terenul sd revind. unde a fost, respectiv, in domeniul public Ai dupd aceea sd fie
incredin{at pentru activitatea care se desftgoardlaPiatraNeaml de 30 de ani.

Anul acesta se implinesc 30 de ani de cdnd a fost datd in folosinla bazahipicEt
din Piatra NeamJ care se numdrd printre cele mai vechi bazehipice din RomAnia, cele
mai frumoase gi mai dotate.

Rog actualul Consiliu Local gi colegii noqtri consilieri jude{eni care rdmdn, sd
ne ajute pentru cd eu n-aln cerut pAnd-n mornentul de fap implicarea Consiliului Local



in aceastd afacere dubioasd qi murdar6: deci repet, am c6qtigat procesul, deci ne-a dat
cdgtig de cauzd,, s-a anulat licitalia, s-a anulat contractul de vdnzare-cumpdrare cu
cumpdrdtorul care a fbcut-o ilegal, ne-a ajutat gi Ministerul Tineretului gi Sportului in
acest demers, pentru ci, conforrn legii obazd sporlivd indiferent de ce profil, nu poate
fi desfiinlatd decAt cu condi{ia de a se construi alta identica in altd, parte. Asta in
condiliile in care terenul respectiv trebuie sd fie folosit pentru un interes public
extraordinar: sd se construiascd acolo ceva foarte important pentru comunitatea localh
gi jude{eana.

Deci, pentru cd,n-am apelat pdndacum la Consiliul Judelean in condiliile in care
se vor maitdriryilna lucrurile, gtili foarte bine cd S.C.Perla Invest e in insolven!6, terenul
a revenit la S.C.Perla Invest datoritd insistenJelor noastre qi a procesului pe care l-am
puftat 2 ani de zile. $i acum cei de la S.C.Perla Invest dacd iucrurile nu se vor rezolva
la nivelul Consiliului Local, pentru cd acesta este ac{ionar majoritar la Perla Invest gi
poate sd inilieze fbarte bine o hotdrAre de consiliu; se gdsesc solulii juridice, am discutat
cu domnul Dragoq Chitic, a fost in campanie electoralS, nu l-am deranjat deloc in
perioada aceasta, dar de acum probabil cd o s5-1 deranjdm din nou, pentru cd noi avem
aceastd datorie pentru cd un bun care a fost construit de intreaga comunitate locald qi
judefeand, qtili fbarte bine prin muncd patrioticd, construclia a durat din 1982 pdndin
1986 9i acest bun trebuie sd fie pus la dispozilia cetdfenilor din municipiu, din jude{ gi
din RomAnia, nu sd se construiascd acolo qtiu eu ce alte obiective pe care le doresc
unii sau le-au dorit in motnentul cAnd a inceput acea manevrS. imi cer scuze pentru cd
am fost un pic mai dur, dar am idsat-o pentru ultima gedin{6 ca sd vd rog insistent sd ne
sprijinili pentru cd nu-i interesul lui Costache Lupu, nici al clubului, ci e interesul
oragului qi costache Lupu s-a nimerit sd fie acolo. va mul{umesc.

Doamna Emilia Arcan - Mulpmim dornnule consilier.
Domnul Dan Vasile Constantin - Vreau sd vd spun dumneavoastrd,, dragicolegi,

cd sunt onorat cd am frcut parle din acest Consiliu Judefean, sunt onorat cd mai presus
de orice am avut gi am prieteni indiferent de coloratura politicd, am apreciat de cele
rnai multe ori punctele de vedere critice ia adresa mea formulate de prietenul meu Cristj
Tapalagl, in acelagi timp regret cd unii dintre noi au trecut in lumea celor drepli gi aq
vrea sd ne aducem aminte cu un pios gAnd cdtre cei care a$a cum spuneam au trecut in
lumea drep{ilor. Sd ne aducem aminte de Pregedintele Consiliului Jude}ean, regretatul
Culila Tdri"i'5 cu care chiar dacd nu am avut eu personal o rela{ie extraordinard, in mod
lucrativ s-a colaborat bine.

imi doresc qi vd doresc tuturor succes in activitatea dumneavoastrd, in activitatea
pe care o ve{i derula o parte dintre dumneavoastrd ca gi consilieri judeleni, vd agtept qi
veli avea intotdeauna in mine un prieten.

In acelagi timp md indrept gi cdtre presd, a$a cum spunea colegul Pugcaqu, criticd
la adresa noastrS, cAinele de pazd. al democraliei gi-a fbcut datoria, sd ne cerem scuze,



sd-mi cer scuze dacd vreodatd, am gregit fald de dumneavoastrd gi fala de ei. Vd urez
sdndtate gi sd ne vedem cu bine in urmdtorul mandat.

Doamna Emilia Arcan - Mullumim domnule consilier. Dacd mai doreqte cineva?
Domnul Dan Gabriel Pav6l - Ag vrea sd spun gi eu cAteva cuvinte. 4 ani parcd

au trecut prea repede! Nici n-am reugit sd ne cunoaqtem cu tolii prea bine. Chiaidaca
ne-am mai contrazis gi au mai fost contradic{ii, acestea duc la progres gi au fost fbcute
pentru binele comunitdlii, ca hotdrdrile sd fie luate mai cu discernamdnt qi maturitate.
Ce-aq vrea sA doresc pentru noul Consiliu Jude{ean care va fi numit, ales, cd au rdmas
foarte multe proiecte in curs de realizare sau care nu s-au realizat gi ag vrea sd se insiste
pe ele, in special pe cele drn zona Vdii Muntelui, zotaturistici unde oamenii sunt un
pic mai necdjili, un pic mai defavorizali fala de alte zone,pentru c6 nu au agriculturd
acolo, pddurile s-au retrocedat la divergi proprietari; s-a confiscat, s-a retrocedat mai
mult decAt era normal 9i ag vrea sd se insiste pe aceste investilii qi hotdrAriie mai ales
pe drumul care duce de la Izvorul Muntelui-Bicaz-Dur1u 20 de km care ajunge la
Durdu in 10 min qi care inainte de revolu{ie era asfaltat gi se circula foarte bin! pe el.

Mai existd drumul de la Ddmuc unde oamenii se plAng mereu cd nu pot sd-gi
scoatd rufele la uscat dirt cauzd, cd se umplu de praf vara, este un drum doar de cdliva
kilometri qi ar putea fi fbcut un efort din partea Consiliului Jude{ean panb la gug6u gi
chiar gi vechiul proiect pe care domnul Culdd Tdrdld gi gtiJi foarte bine ca ne-a invitat
la Lunca de Sus, parcd', un drum de vreo 20 kmcare de ta damuc se ajunge aproape de
Miercurea ciuc gi cred eu cd, ar fi un drum foarte imponant.

Doamna Emilia Arcan - Dornnule consilie., ur pic mai concret aqa, pentru cd
noi cunoagtem aspectele acestea. Dacd ne spuneli de naturd, de culturd, de iradilie gi
dintr-astea, dupd 15:30 mai vorbirn. Mai concret, vd rog.

Domnul Dan Gabriel Pavdl - Mullumesc foafte mult gi doresc mult succes in
continuare.

Doamna Emilia Arcan - $titri foarle bine situalia financiard din Consiliul
Judelean, $ti{i foarte bine cd se acceseazd, proiecte pe acest segment de drum pe
tronsonul Durdu - Izvorul Muntelui. $titri foarte bine cd nu n"-u p.i-is bugetul, aveln
proiectul, facem studii.

Domnul Dan Gabriel Pavdl - Sunt convins.
Doamna Emilia Arcan - Nu vreau sd vorbili ca gi cum nu cunoagte{i aspectele

acestea gi ca qi cum n-arn aveahabar de toate acestea gi cum spune{i dumneavoastrd
parcd, n-am vrea noi. Aga se in{elege.

Domnul Dan Gabriel Pavdl -Nu, din contra.
Doamna Emilia Arcan - Bine. O sd punem accent pe aceste proiecte. Mullurnim

domnule consilier.
Domnul Mircea Pintilie -Dacd, daJi cuvAntul gi la un consilier independent, e

bine.
Doamna Emilia Arcan - Cum sd nu.
Domnul Mircea Pintilie -Dacd e independent cu orientdri de dreapta.



Domnul Adrian Ilourceanu - Numai pufin, pentru cd nu am o intervenlie. Cel
mai bun mod de a mullumi aparatului tehnic in acest moment este de a scurta discursul
pentru cd oricum va fi un proces vebal de gedinld foarte rung.

Domnul Mircea Pintilie - Dupd aum spuneam, vreau sd felicit pe cei care au
cAqtigat majoritatea pentru noul legislativ cu toate cd imi pare rdu cA n-am fost partea
dreaptd a egichierului politic ins[ se pare cd partea dreaptd, n-a gtiut se-gi facd bine
treaba. In al Il-lea rAnd vreau sd mullumesc tuturor colegilor, dupd 100 de gedin{e
petrecute la aceastd masd rotundd in cele dou[ mandate pe care le-am avut, am avut de
inv6{at gi bune gi rele, am avut o experienJd unicd, am avut realizdri. Cea mai mare
mare teahzare o consider Gal-ul de pe Valea Muntelui care este frr6lipsd de modestie,
numai meritul meu cd l-am ftcut qi altd realizare este tot acel GAL, faptul cd acolo se
int6mpls lucruri care n-ar trebui sd se intdrnple acum gi vreau sd coment ez numai atdt.
Mullumesc colegilor mei pentru anii petreculi impreund gi in primul mandat gi in
mandatul actual, al meu vorbesc, mul{umesc presei care de multe bri pdrea rd.utdcioasd
dar am ajuns Ia concluzia cd ne-a trezit de multe ori la realitate qi e loarte bine ce-au
frcut, chiar dacd de multe ori am fost gi etichetat altfel qi urez nouh-ri Consiliu Judelean,
noilor colegi care vor veni, noilor consilieri care vor veni gi conducerii care va fi mult
succes gi sb faci treburile cum trebuie pentru cetS{enii jude{ului Nearn{. Vd mulJumesc
foarte mult.

Doamna Emilia Arcan - MulJumim, domnule consilier!
Domnul Mlircea Pintilie - Am un comentariu de la un

amenzi de la ANI pentru chestii nevinovate.
coleg: c6t mai pu{ine

Doamna Crdciun Verona - Spunea domnul ziarist Robert Iosub cd voia sd-mi
audd vocea. Sd audd vocea celor care n-au vorbit deloc. fin sa-i spun dumnealui cd,
chiar dacd n-am vorbit deloc in gedinle, activttatea s-a desfbgurat destul de intens in
comisii, chiar dacd n-am vorbit aici. $i sd fiu gi eu in asentiment cu colegii, rnullumesc
pentru aceastd secven{d de viala politica pe care am trdit-o al6turi de dumneavoastrd gi
patafrazdndu-l pe Balzac care spunea cd; " Politica e mijlocul de ac{iune a unui lucru
pozitiv" da{i-mi voie sd spun qi sd urez viitorului Consiliu Judefean slddruiascd aceastd
gAndire pozitivlr oamenilor, alegdtorilor, acestei mari mase plind de suferinld.
MulJumesc.

Doamna Emilia Arcan - Mulfumesc doamna consilier. Domnul vicepregedinte
dacdvrea sd ne spund cAteva cuvinte.

Domnul Dan Manoliu - Ne afldm la sfArqit de mand.at, un mandat care a inceput
tumultos gi ma bucur cd se tennind totugi intr-o atmosferd, spun eu elegantd, plina-de
bundvoin{d din parte a tuturor.

Imi pare rdu pentru cei care nu mai sunt, pentru pregedintele Culila TarA{d care
a plecat dintre noi, pentru ceilalli colegi primari qi consilieri care au fost aldturi de noi
in aceastd administralie timp de 4 ani, consilierilor locali, am spus de la inceput
consilierii no gtri judeleni.



Md bucur in acelagi timp c6, degi am mai rdmas doi am avut incredere in
dumneavoastrb qi ne-ali permis ca impreund cu dumneavoastrd, cei de la masa rotundd,
sd facem parte din administralie.

Am administrat cum am qezut mai bine, am fbcut lucruri bune, am indreptat
poate unele neajunsuri, atdt cAt ne-am priceput, am fbcut ;;i gregeli, le-am asumat, ni
le asumdm; cred cd am fbcut in acesat mandat o administralie rnai puJin implicatd
politic gi mai mult aplicatd, la necesitSlile UAT-urilor chiar dacd domnul Cristian
Tapalagd se uitd destul de urdt la mine.

Domnul Dan Manoliu - Dar pentru privirea pe care o are, {ineli cont totugi cd
indiferent de culoarea politicd gi eu, fiind vicepregedinte qi doamna pregedinte acolo
unde a fost necesar intr-adevdr am ajutat orice administralie publicd locald chiar dacd
unii qi-au, sd spun aga, confiscat meritele qi n-au fost chemali la multe lucrdri care s-au
frnalizat cu sprijinul Consiliului Judelean inclusiv consilierii judeleni de la masd
niciunul din ei qi nu vreau sd dau un exemplu, pentru c[ nu vreau sd par rdutdcios. Eu
spun cd am fbcut un lucru bun gi vreau in primui rAnd sd mullumesc celor din aparatul
tehnic cu care am lucrat pentru mine a fbst o experien{d extraordinard de via!6, a fost o
experienfd din punctul de vedere al adimistraliei publice, al dialogului cu cetS{enii gi
am vdzut cd' fdrd, cei din aparatul tehnic, cel pu{in cel pe care l-am "pdstorit" sd, zic aqa
3 ani jumbtate intr-adevdr daca qtii s6lucrezi cu ei, daca gtii sd-i capacitezi, fac lucruri
extraordinare. Sunt oameni care poate nu se vede dar s-au sacrifrcat, au stat nopfi, in
situalii cum sunt cele de la Ddmuc, acum ultima sd spun, care au ftcut lucruri pe care
mulli nu le qtili dar aproape unele nici nu credeam c5 o sd le putem face. Eu vreau sd
mul{umesc in primul r6nd lor pentru cd am lucrat cu ei gi gtiu ce au fbcut, in al doilea
r6nd, dumneavoastrd pentru cd intotdeauna m-a{i sfttuit, indiferent de culoarea
politicd; eu zic c\a am linut cdt de cdt cont de sfatul fiecdruia.

Mullumesc in mod deosebit qi presei care a fost aldturi de mine toJi acegti 4 ani,
eu n-am ce le repro$a celor de la presb pentru cd am fost de multe ori sau in unele
situalii criticat de cei care au tras primii semnalul cu privire la o serie de lucruri care
nu se indreptau in direcJia corectd.

Am incheiat in acest mandat proiecte mari, proiecte foarte mari gi trebuie sd
recunoagtem proiectul privind managementul degeurilor, proiectul de la $tefan cel
Mare pe care eu vd spun cd am avut o emolie extraordinar de mare cd nu vom putea
incheia gi aici ag putea s-o felicit,, gi pe cei care s-au ocupat de acest proiect, pe cea care
este un cdgtig pentru Consiliul Jude{ean, pentru faptul cum a reuqit intr-adevdr sd-qi
facd datoria qi s[ clarifice multe probleme pe Proiecte Europene, doamna Olimpia
Adam. Eu vd spun cu mAna pe suflet cd este un cAgtig gi tuturor celor care s-au ocupat
de Proiecte Europene, tuturor celor din Direc{ia Tehnicd, Investilii, Drumuri qi,
Dumnezeu sd ne ajute mai departe! Sper cd viitorul Consiliu Judelean va ayearealizdri
poate mai bune ca noi. Vom sta la dispozilie datoritd experien{ei pe care o avem gi vom
face tot ce se poate pentru jude{ul Neam!. Mulfumesc!

Doamna Emilia Arcan - VA mulJumesc, domnule vicepreEedinte. Dacd nu mai
sunt alte interven{ii, dragt colegi, iatd-ne ajungi la f,rnal de mandat. Zic eu cd a fost un



mandat prosper, un mandat frumos, unde ne-am cunoscut, un mandat Ia care trebuie sd
tragem linie gi aga duph cum fiecare dintre dumneavoastra ali primit o informare in
mapS este gi pe site-ul Consiliului Jude{ean, trebuie sd aducem opiniei publice
informarea corectd cd pe tot parcursul acestui mandat nu am trecut cu superficialitate.
$i ca sd fac o cornpletare aeeea ce spunea domnul Roberl losub, cdfoartemulli dintre
consilierii judeJeni nu au vorbit public, au vorbit, dar au fost in comisii, poate nu au
reuqit sd se exprime public, aici in plenul Consiliului Judelean la aceastd masd ovald
insd fiecare dintre noi am avut cAte un cuvant de spus. Astdzi este un moment
emo{ionant pentru noi to1i, pentru cd, aqa dupa cum gtim in2012, cdnd, fiecare dintre
noi am depus jurdrnAntul de credinJd, ne-am ftcut proiecte pentru perioada urmdtoare,
pentru urmdtorii 4 ani. Astdzi ne afldm in momentul in care trebuie sd tragem linie, sd
apreciem ceea ce am ftcut gi sd ne facem critica la ceea ce n-am fbcut.

A fost un rnandat greu, a$a cum spuneau colegii pentru cd trebuie sd amintim cu
regret in suflet cd dintre noi a plecat impreund cu colegii noqtri care nu mai sunt astdzi
in viaJd, pregedintele Culild Tdr6gd, domnul Spiridonescu gi domnul Andone, au fost
intre noi, au plecat impreunS, acum nu mai sunt in rdndurile noastre, regretdm, dar sunt
convinsb cd,vegheazd acolo sus gi g6ndul bun este cdtre noi.

A fost un mandat greu, ag putea spune qi din punct de vedere al fluctuaJiei care
s-a perpetuat in Consiliul Jude{ean. S-au schimbat 7 vicepregedinJi. Au fost negocieri
politice, nu aveam majoritate, aveam majoritate, au fost nemullumiri cfind eram cu
stAnga, cAnd eram cu dreapta, qtili foarle bine am plecat cu USL-u1, ne-am desparJit de
USL. A{i plecat cu APEL-ul, aJi rdmas fbra APEL, astea sunt peripe}iile noastre,
realitali pe care trebuie sd le cunoaqtem pentru cd nu trebuie sd ne fie ruqine cu ceea ce
s-a intdmplat. Asta e politica!

Toate aceste lucruri nu au dus mai deparle decAt acum cAnd tragem linie s6
constatdm cd in tot acest mandat am lasat o uqoard urmd gi ma bucur.

Adresez rnul{umirea tuturor colegilor nogtri de pe comisiile din cadrul
Consiliului JudeJean, colegilor care fac parte din AGA, colegii nogtri care fac parle din
CA-uri, pentru cd ali depus eforturi gi vd mullumesc foarle mult pentru cd gtiu ca v-a!i
dedicat la ceea ce v-a!i inhdmat, sd spun aga.

PermiteJi-mi sd aduc mullumiri colegilor noqtri din aparatul de specialitate al
Consiliului Jude{ean; domnul vicepregedinte fdcea o remarcd in ceea ce o privegte pe
doamna director Olimpia Adam. To{i directorii sunteli extraordinari! Nu vreau s6 dau
nume pentru cd n-ag vrea sd uit pe cineva. Am intAlnit aici oameni de mare calibru,
oameni cu expertize pro.fesionale, oameni care sunt devotali meseriei pe care o fac, pe
locul care-l ocupd dau dovada de performanJa gi profesionalism gi vd felicit gi aga
mergeli mai departe, pentru cd noi politioienii trecern vremelnic prin aceste funclii gi
dumneavoastrd rdm6neli. CAnd veneaJi sd depuneli un jurdmAnt, spuneam sd vd dea
Dumnezeu sa iegili la pensie din aceastd institulie de prestigiu pentru cd, merita[i sd vd
scoate{i gi sb vd puneJi in valoare qi noi sd vd punem in valoare profesionalismul de
care a\i dat dovadd in activitateape care o desfbgura{i.



Aminteam aici c[ am analizatfoarle multe proiecte, vreau sd adresez mul{umiri
qi celor care s-au implicat in promovarea proiectelor, pentru cd pe tot parcursul acestui
mandat au fost 83 de gedin{e ordinare de Consiliu Jude{ean,39 extraordinare in acest
mandat 2012-2016, unde ali aprobat 998 de hotardri de Consiliu Judelean. Nu e ugor!
E o muncd pe care trebuie s-o scoatem in eviden{a gi meritali felicitari. Nu linem cont
de culoare politica. Nu despre acest lucru discutdm. A trecut campania electorala, este
adevdrat, au fost dezbatei contradictorii dar toate au dus la construclie.

Ce sa vd zic: mullumiri, mullumiri, mullumiri. in linii mari a$ vrea sd prezint,
dacd tot e presa: am implementat proiecte mai mici sau mai mari aga cum rezuld gi din
informarea pe care o aveli dumneavoastrd la mapd in valoare de 200 milioane euro in
20t2-2016.

Am ajutat asocialii gi fundalii. Am fdcut asocieri cu consiliile locale. Peste 8,5
milioane de la bugetul jude{ului, bani care au fost alocali prin asocieri cu aprobarea
plenului Consiliului Judelean. Am asigurat finanldri pe Legea 350/2001, finanldri
nerambursabile de aproape 5,3 milioane de lei.

Iatd dragi colegi, acestea sunt in linii mari realizdrile pe care trebuie sd le
ptezentdminfa\aopiniei publice, a cetdlenilor pentru cd au trecut 4 ani,a$a cum spunea
domnul consilier Gabriel Pav61. Dar au trecut cu muncb, cu implicare, pentru cd nu e
doar intAlnirea noastrd de plen, avem intAlniri,, pe comisii, avem intAlniri premergdtoare
gedinlei de consiliu gi toate aceste lucruri au dus la timp care s-a alocat pentru aceste
lucruri. Ne-a fost bine, ne-a fost mai pulin bine, vd doresc din toatd inima sa fili
sdndtogi, putere de muncd pentru perioada urmdtoare indiferent in ce domeniu de
activitate, ve{i merge, cei care nu ve{i h in mandatul urmdtor, vd mullumesc Ai voi fi
albturi de dumneavoastrb cei care ve{i merge in mandatul urmdtor.

Pe aceastd cale, adresez mullumiri din partea noastrd electoratului, tuturor celor
care ne-au incredinlat votul 9i celor care nu ni l-au dat noud celor din PSD, dar consider
cd' dacd au apreciat cd noi PSD-ul gi trebuie s-o spun ci suntem oameni politici, dacd
electoratul a apreciat cd, noi trebuie sa mergem gi sd avem majoritate in Consiliul
Judelean pentru perioada urmdtoare, le mullumesc pe aceastd cale.

Mullumesc presei care a fost aldturi de noi cAnd ne criticafi, meritam gi de aici
invaldm foarte multe lucruri sd nu mai gregim. Mullurnesc incd odatd gi sd ne revedem
cu bine in mandatul urmdtor.

Doamna Daniela Soroceanu - Vreau sd vd spun gi eu cdteva cuvinte: din parlea
doamnei Fregedinte aveli o surprizd pentru toli cei care sunteli in acest mandat gi .ur"
ve{i mai fi.

Doamna Emilia Arcan - Sd ramAne{i cu o amintire frumoasb din partea noastr5
cei care am trecut vremelnic prin aceste funclii. Sd vd amintifi cu drag de noi, de echipa
aceasta frumoasS, de noi toli pentru cd, amfost ca intr-o mare familie numitd Consiliul
Judelean gi cu cinste, cu demnitate gi onoare, dumneavoastrd ali reprezentat aceastd
institulie de prestigiu.

Doamna Daniela Soroceanu - induntru este o
preqedinte, dacd, vd ve{i uita.

surprizd din parte doamnei



l)oamna Emrlia,\rcan - $i un mesaj de suflet.
Doamna Daniela Soroceanu - $i un mesaj pe care doamna pregedinte vi l-a

inmAnat prin intermediul colegelor noastre.
Domnul Dan Manoliu - Vreau sd-i mul{umesc domnului director la investitii

pentru cd a fost rnAna mea dreaptd.
Doamna Emilia Arcan - V-am rugat domnule vicepreqedinte sd nu nominalizdm

pentru ca to{i colegii noqtri din aparatul de specialitate sunt pe aceea$i linie.
Doamna Daniela Soroceanu - $i sa qtili c6, in afard de acestd rnicd surpizd",

doamna Pregedinte v-a mai organizat o altd surprizd sd-i spunem, dar pentru asta ar
trebui sd ne deplasdm ugor afard pe hol, sd terrnindm cu mapele gi cu mesajul doamnei
pregedinte.

Doamna Ernilia Arcan - Me bucur c6, amreugit sd vd readuc un pic sensibilitatea
pe care o ave{i fiecare dintre dumneavoastrb.

intrebdri din partea presei:
Domnul Gabriel Apetrei - Doud intrebdri, dacd-mi perrniteli:
l. O constatare pentru domnul Dan Vasile Constantin.LaPiatra Neam{, PSD a

cAgtigat alegerile pentru Consiliul JudeJean Neam!. Deci dumneavoastr[ o sa-i
condamnali pe cei care v-au votat sd nu aprobati sumele de bani.

Domnul Dan Vasile Constantin - Luarea mea de cuvdnt a fost o luare personald,
nu are nicio legdturd cu PSD. Bineinleles cd am mulpmit alegdtorilor din judeJul
Neam{ qi din municipiul Piatra-NeamJ, de fapt la Consiliul JudeJean a fost alian\a
politicd PSD+LINPR. A fost o constatare personal6 pentru sumele pe care Consiliul
Judelean le-a alocat de-a lungul mandatului municipiului Piatra Neam{ gi regretul meu
cd de la nivelul executiv al Primdriei Piatra-Neam!-nu a existat in{elegere degi inilial
disculiile purtate conduceau cdtre aceasti solu{ie. in sensul cd au 

"*irtut 
disculii cu

privire la construirea celor trei unitdli locative, iar ini{iativa a fost a celor de la primdria
municipiului Piatra-Neam{. Ei s-au schimbat din diferite motive, sper cd aceste motive
nu sunt de naturd electorald. itt mo-entul in care lucrul acesta se va intAmpla gi cele 3
unitdli vor fi construite la Piatra NeamJ pe terenurile care vor fi puse la dispozilie de
cdtre municipiul Piatra Neam!, eu imi voi reconsidera pozitriafala ce cele spuse.

Domnul Gabriel Apetrei - A doua intrebare: referitor la tabletele pe care le-au
primit consilierii judeleni pe care oricum nu le-am mai vdzut in ultimele gedinle, vor
fi transferabile, vor fi predate, vor rdmAne in posesia lor, ori pentru viitorii consilieri
judefeni, vor fi achiziliotrate altele noi?

Doamna Ernilia Arrcan - PAnd la aceastd ord majoritateaconsilierilor jude{eni au
predat. Fie vor fi achizilionate altele, soft-ul este aga cum este, trebuie gters, pentru cd
fiecare dintre noi am lucrat, am postat, ampozat gi nu gtiu dacd s-au gters toate acestea.
Dar cu specialigtii din cadrul aparatului de specialitate vom face curd{enie in ele gi care
sunt func{ionale le vom da mai departe gi o sd vedem, ne orientdm la falalocului.

Doamna Emilia Arcan $i



Doamna Flora Ordean - Domnule vicepregedinte Dan Manoliu ce se intAmpl[
cu a doua trangd a aparatului radiologic de la Spitalul Roman care std qi acunr- in
ambalaj qi e in pericol sd se deterioreze, cand se primegte tranga arr-a?

Domnul Dan Manoliu - Aga cum bine qtili, am spus de atAtea ori, eu sunt
iniliatorul proiectului privind banii pentru aparatul de radiologie. Acegti bani au fost
dali in prima tranqd la sfArgitul anului trecut in luna octombrie. Cei de la Roman n-au
reugit sd-i cheltuie pentru cd n-au reugit sd-gi organizeze ltcitalia pentru cumpdrarea
aparatului. in prima jumatate a anului acesta u dut din nou suma de 550.000 lei,
aceeaqi sumd pe oare n-au cheltuit-o cu un an in urmd pentru prima trangd gi atunci am
stabilit cu administra{ia locald cd vom da gi a II-a trangd cAnd ne va permite rectificarea
bugetard a$a cum e normal. $titi foarte bine cd, urmeaza in luna iunie, iulie, probabil
sau august o rectificare bugetarS, vom pldti acei bani, dar nu vreau pentru c6 s-au spus
degi s-au folosit poate electoral gi s-a incheiat campania electorald, aga cum am spus
era imposibil ca dintr-un buget la inceputul anului venit cu cu 300 miliarde lei ,r.ihi,
mai pulin sd alocdm toatd, suma in condiliile in care Romanul nu a cheltuit anul trecut
cei 5'500.000.000 lei. A fost o totald inlelegere din partea Consiliului Jude{ean pentru
cd am adunat tennenele qi am acceptat sd lungim termenele care gtili foarte bine au fost
31 martie, 31 aprilie gi acum 31 august.

In perioada urmdtoare,laprima rectificare, aga cum s-a spus de atdteaori, se va
aloca suma respectivd; se are in vedere, este prioritard, este una din prioritalile
urmdtoare.

Doamna Flora Ordean - dar nu este pericolul ca
aveau nigte termene.

firma sd se retragd, pentru cd

Domnul Dan IVtranoliu - Vina nu e a noastr6, pentru cd noi am alocat infelegeli,
pentru cd nu putem aloca nigte sume de bani pdnd nu vine rectificarea bugetari, nu-i
problema noastr6, noi am avut tot sprijinul.

Doamna Emilia Arcan - Nemaifiind alte probleme inscrise in ordinea de zi,
declar inchise lucrdrile sedintei.

(intreaga asistenld ,-a ieplasat pe holul instituliei, unde s-au dezvelit cele doud
panouri cu membrii legislativului 20I2-IArc gi galeria pregedinlilor Consiliului
Judelean de la infiinlare pAnd ?n prezent).
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